



Date: 7 September 2020
Ref: 10 / 10 / 305 / 2020

التاريخ: 7 سبتمبر 2020 م
الإشارة: 10 / 10 / 305 / 2020

To: Chief Executive Officer

Bursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم
بورصة الكويت
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته...

Subject: Response to News

**Press: KIA Request for Postponement the convening
of KFH General Assembly**

الموضوع: التعقيب على الأخبار

**الخبر الصحفي: طلب الهيئة العامة للإستثمار تأجيل
إنعقاد الجمعية العامة لبيتك**

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to Article (4-4-1) 'Response to News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), and in response to the press published in Kuwait News Agency (KUNA) on 6 September 2020 regarding (Kuwait Investment Authority 'KIA' Board asked the representatives of the Authority in KFH Board to postpone the General Authority), KFH would like to report the following:

- At the time and date of preparation of the present disclosure, KFH has not received any official request from the Kuwait Investment Authority to postpone the convening of the General Assembly for the election of the Board members of KFH for the next three years (The 15th session: 2020 - 2022).
- KFH will disclose in a timely manner any relevant developments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بالمادة (1-4-4) الخاصة بالتعامل مع الأخبار من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال. وتعليقاً على الخبر المنشور بوكالة الأنباء الكويتية (كونا) بتاريخ 6 سبتمبر 2020 تحت عنوان (طلب مجلس إدارة الهيئة العامة للإستثمار من ممثلي الهيئة في بيتك تأجيل الجمعية العامة)، يفيد بيتك بما يلي:

- حتى وقت وتاريخ إعداد هذا الإفصاح، لم يتلق بيتك من السادة / الهيئة العامة للإستثمار أي طلب رسمي بشأن تأجيل موعد إنعقاد الجمعية العامة العادية الخاصة بانتخاب أعضاء مجلس إدارة بيتك للثلاث سنوات القادمة (الدورة الخامسة عشرة : 2020 - 2022).
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه بخصوص أية تطورات تتعلق بهذا الموضوع.

Best Regards,

Ahmed Soud Al Kharji

Acting Group Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام.

أحمد سعود الخرجي

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House